



Date: 26/06/2022  
JTC/Disclosure/2022/21

Messrs.: Boursa Kuwait

Messrs: Capital Markets Authority

After Greetings,

**Subject: Material Information Disclosure**

Reference to the subject matter above, and pursuant to the provisions of Module 10 (Disclosure & Transparency) of the executive summary of the Law no. (7) of 2010 and its Amendments regarding the Establishment of the Capital Market Authority and Regulating Securities Activities.

Attached herewith is the disclosure form of Material Information related to the extension of one operational contract with Kuwait National Petroleum Company "KNPC".

Jassim Transport and Stevedoring Co K.S.C.P  
Mohamad Firas El Khatib  
Head of Legal and Compliance

التاريخ: 2022/06/26

مرجع رقم JTC/Disclosure/2022/21

عناية السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

عناية السادة/ هيئة أسواق المال المحترمين

تحية طيبة و بعد،

**الموضوع: إفصاح عن معلومة جوهرية**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى أحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال و تنظيم نشاط الأوراق المالية.

مرفق نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بخصوص تمديد أحد العقود التشغيلية للشركة الموقع مع شركة البترول الوطنية الكويتية .

شركة جاسم للنقلات والمناولة ش.م.ك.ع

محمد فراس الخطيب

رئيس قسم الشؤون القانونية والمطابقة

شركة جاسم للنقلات والمناولة (ش.م.ك.ع) (59)  
Jassim Transport & Stevedoring Co. (K.S.C.P)

Jassim Transport & Stevedoring Co. K.S.C.P.

P. O. Box 22801, Safat 13089, Kuwait

Tel: +965 2228 6100 - Fax: +965 2228 6124

Paid-up Capital K.D. 15,000,000 - C. R. 23954

info@jtckw.com

شركة جاسم للنقلات والمناولة ش.م.ك.ع.

ص.ب. 22801، الصفاة 13089 الكويت

تلفون: +965 2228 6100 - فاكس: +965 2228 6124

رأس المال المدفوع 15,000,000 د.ك - سجل تجاري 23954

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Material Information Disclosure

Date	26.06.2022	26.06.2022	التاريخ
Name of Listed Company	Jassim Transport and Stevedoring Co. KSCP	شركة جاسم للنقلات والمناولة ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة
Material Information		المعلومة الجوهرية	
<p>Jassim for Transport &amp; Stevedoring Co. hereby announces the signature of Kuwait National Petroleum Company "KNPC" on the extension of the period of the contract signed for Hire of Heavy Transport Vehicles, Miscellaneous Mobile Equipment and other Resources in KNPC Refineries and Local Marketing (Contract number CA/4187) for an additional Six (6) months period expiring on 11/01/2023.</p>		<p>تعلن شركة جاسم للنقلات والمناولة عن توقيع شركة البترول الوطنية الكويتية على تمديد العقد الموقع معها لتوريد مركبات النقل الثقيل والمعدات المتنقلة المتنوعة في مصافي شركة البترول الوطنية و التسويق المحلي (العقد الرقم CA/4187) لمدة (6) ستة أشهر إضافية تنتهي بتاريخ 2023/01/11</p>	
Impact of the material information on the company's financial position		أثر المعلومة الجوهرية (إن وجد) على المركز المالي للشركة	
<p>As this contract does not have fixed quantities and there is no clear information yet on expected requirements, the financial impact cannot be determined at present.</p>		<p>إن قيمة هذا العقد مرتبطة بعدد ونوعية المعدات التي تطلب، وبالتالي فإنه يصعب حالياً تحديد الأثر المالي لهذا التمديد.</p>	

Authorized Signatory  
Head of Legal and Compliance

المفوض بالتوقيع  
رئيس قسم الشؤون القانونية والمطابقة

شركة جاسم للنقلات والمناولة (ش.م.ك.ع) (59)  
Jassim Transport & Stevedoring Co. (K.S.C.P)